
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-10-22, § 6 

 

 Tid Torsdagen den 22 oktober 2009 kl 16.00 – 17.40 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 22 oktober 2009 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (M), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Ingvar Snees (M)  

Katharina Gratschew (M)  

Gulan Avci (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Jari Visshed (S)  

Berit Kruse (S)  

Emilia Hagberg (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

   

Sebastian Carlsson (M) tjänstgörande  

Anders Alvebäck (M)  

Per Hallberg (M)  

Claes Fleming (FP)  

Erik Slottner (KD)   

Maria Östberg Svanelind (S)  

Bo Holmberg (S)  

Margareta Malm (S)  

Gunnar Sandell (S)  

Torkel Tigerschiöld (MP)  

Lotten von Hoffsten (V)  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, 

Eva Olsson, Olle cyrén, Åsa Wigfeldt, Rolf Gäfvert och Gunilla Wesström samt 

biträdande borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 



  

 
 § 6 

Införande av rökfri arbetstid i Stockholms stads verksamheter. 

Svar på remiss 
Dnr E2009-000-01449 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden besvarar kommunstyrelsens remiss av 

 stadsledningskontorets förslag med kontorets utlåtande. 

 

2 Nämnden beslutar justera ärendet omedelbart. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 15 september 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet).  

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Hagberg (MP) enligt följande: 

 

 Det är mycket glädjande att det nu finns en stor majoritet bland Stockholms 

 politiker om rökfri arbetstid i Stockholms stads verksamheter, ett förslag som 

 Miljöpartiet lade redan i juli 2008 i en motion till kommunfullmäktige.  

 

 Precis som Stadsledningskontoret skriver är erfarenheterna från de kommuner 

 och landsting som har infört rökfri arbetstid uteslutande goda. Rökfri arbetstid är 

 framför allt viktig för "tredje man", dvs äldre med hemtjänst, äldre och personer 

 med funktionsnedsättningar på boenden och barn på skolor och förskolor. Det är 

 en viktig del av livskvaliteten att inte behöva utsättas för rök och röklukt. När det 

 gäller barn och ungdomar är det viktigt att de vuxna är bra förebilder, eftersom 

 de tar efter hur vuxna gör. 

 

 Det finns fler fördelar; de som vill sluta röka får det lättare att göra detta när 

 arbetskamrater inte tar rökpauser. Erfarenheterna från kommuner och landsting 

 visar också på att fler anställda slutar röka eller minskar sin konsumtion. Även 

 för äldre och personer med funktionsnedsättningar blir det lättare att sluta om 

 inte personalen som kommer på besök inte luktar rök.  

 

 En mycket viktig del i arbetet med att minska rökningen är att alla anställda som 

 röker ska erbjuds gratis kurser i rökavvänjning.  

 

 Nikotin är mer beroendeframkallande än alkohol och heroin och därför behöver 



  

 de rökare som vill sluta ges all hjälp att göra detta.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


